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Aanwezig  
Voorzitter T. Reijnders (CDA) 

De leden Nadine Alofs (CDA), Ron de Cock (PL), Gerard Eijsink (CDA), Rob 
Flinsenberg (RO), André Kierkels (RO), Huub Metsemakers (SV), 

Yvonne Parren (SV), Rens Raemakers (D66) en Richard Verheul (RO) 
Vervanging Michel Graef (SV) en Joost van der Stappen (PL) 
Portefeuillehouders J. van den Beuken en P. Vogels 

Ambtelijke ondersteuning Geen 
Derden Initiatiefnemers integrale gebiedsvisie Itter Laeftj (agendapunt 5a) 

De heer Duindam lid/onderzoeker Rekenkamer 

Publieke tribune 4 personen 
Commissiegriffier J.P.T. Lommen  

 
01 Opening 

De voorzitter opent de vergadering, heet iedereen van harte welkom en maakt melding van de 

afwezigheid van de leden Ron de Cock (PL) en Pieke Houben (SV), en de portefeuillehouders A. 
Verhoeven, A, Walraven en P.Verlinden. 

De VVD fractie heeft nog geen afgevaardigde in deze commissie. 
De heer G. Eijsink wordt door de commissie gekozen tot plaatsvervangend voorzitter. 

02 Vaststellen agenda 

De agenda wordt conform concept vastgesteld. Met de behandeling van agendapunt 6a wordt 
gewacht totdat de heer Duindam aanwezig is.  

03 Vaststellen verslag 10 maart 2014  

Het verslag van de vergadering wordt vastgesteld  
04 Spreekrecht niet – commissieleden 

Van het spreekrecht wordt geen gebruik gemaakt 
05 
 

Presentatie thema 
Een werkgroep bestaande uit de dorpsraden/-overleggen van de kernen Neeritter, Hunsel en 

Haler willen een integrale gebiedsvisie starten en geven daartoe een toelichting aan de 
commissie bij monde van Mw. Mariëlle-Geenen-van Munnecom. Ook andere leden vanuit die 

overleggen zijn aanwezig. De presentatie zal bij dit verslag worden geplaatst. 
De commissie, en ook het college vinden het een goed initiatief. Portefeuillehouder Vogels zal 
de initiatiefnemers uitnodigen voor een nader gesprek.  

06 Raadsvoorstellen 
06a Rekenkamerrapport over Gemeenschapshuizen. 

Na ampele discussie wordt de volgende (unanieme) aanbeveling aan de gemeenteraad gedaan 

door de commissie:  
“De aanbevelingen van de Rekenkamer en de thans voorhanden zijnde notities, zoals het 

voorstel van Ronduit Open, de onlangs vastgestelde collegenotitie waarin de inventarisatie van 
de huidige gemeenschapshuizen staat, het coalitieakkoord en de vanavond ingebrachte 
bijdrage van het CDA (zie bijlage) meenemen als bouwstenen voor een koersnotitie die in 

oktober 2014 aan de raad moet worden voorgelegd.” 
Daarnaast vindt de commissie dat de situatie bij de Haammaeker in Neer niet kan wachten. De 
portefeuillehouder meldt dat hij binnenkort om de tafel zit met het bestuur van het 

gemeenschapshuis in Neer, en de initiatiefnemers van het plan Ligteveld om in samenhang te 
spreken over deze zaken. De kosten zullen het mandaat van het college te boven gaan, en er 

zal derhalve een apart raadsvoorstel komen. 
Het raadsvoorstel is daarmee bespreekrijp voor de vergadering van de gemeenteraad op 24 
juni 2014. 

06b Verordening leerlingenvervoer 
Over de nieuwe situatie zijn enkele algemene informatieavonden geweest. Dit is voor een 

groep mensen niet voldoende, zij hebben meer informatie nodig. Trafficon, als uitvoerder 
namens de gemeente voert hiervoor keukentafelgesprekken. Vanuit de commissie wordt 
aandacht gevraagd voor mensen die minder goed in staat zijn zelf de beschikkingsaanvraag te 

doen. Als ze snel hierbij geholpen worden, maat dit de weg een stuk korter en gemakkelijker. 
De privacy is bij Trafficon in dezelfde mate gewaarborgd als bij de gemeente. Als hierover 
klachten zijn binnengekomen bij commissieleden dan zullen ze dit aangeven bij de 

portefeuillehouder. Door aan de ene kant een opdracht tot bezuinigen en aan de andere kant 
de invoering van de wet passend onderwijs vallen een aantal mensen af. Dit geldt ook voor het 

voortgezet onderwijs. Het benodigde bedrag voor leerlingenvervoer neemt af, en de afname 
van de financiële druk maakt het mogelijk in een overgangsjaar soepeler te voorzien in 
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maatwerk.  

Gevraagd wordt naar de aantallen kinderen die getroffen worden door wijziging van de 
afstandscriteria. (punt D van het voorstel). 
De commissie acht het voorstel rijp voor bespreking in de raad van 24 juni 2014. 

07 Vanuit de raad doorverwezen naar de commissie 
Voor deze vergadering zijn geen stukken doorverwezen vanuit de raad 

08 Aan de commissie gerichte stukken 

08a Concept beleidsplan Wmo 

Dit beleidsplan is door de portefeuillehouder aan de commissie verzonden ter kennisneming. 
Dit is het plan zoals het voor iedereen ter inzage ligt, met de mogelijkheid een zienswijze te 
geven. Ook de Wmo-raad brengt over dit plan een advies uit. In de raadsvergadering van 

oktober 2014 zullen de verordeningen op basis van dit plan worden voorgelegd. De adviezen 
van de Wmo-raad zullen te zijner tijd aan de commissie worden gezonden. De heer Verheul  

vraagt om aanpassing van de term veroorzaker van de kosten op pagina 9. Het gaat om de 
gebruiker van de kosten. Hij wil graag antwoord of dit plan past binnen het financiële kader en 
zag graag de personele consequenties opgenomen in het beleidsplan.  

09 Stand van Zaken 

09a Decentralisatie Sociaal domein 
Op dit moment geen aandachtspunten, die niet ook al bij andere agendapunten aan de orde 
zijn geweest 

09b Projectenlijst Samenleving 
De projectenlijst Samenleving is aan onderhoud toe. De commissiegriffier zal met de opstellers 

contact opnemen om voor de volgende vergadering een lijst te krijgen met de actuele 
projecten waarmee de organisatie nog bezig is. Zaken die op die lijst staan, maar betrekking 
hebben op de decentralisaties, zullen bij dat agendapunt worden meegenomen, projecten die 

afgerond zijn kunnen van de lijst gehaald worden, en over de projecten waaraan niets meer is 
/wordt gedaan, kan een korte toelichting gegeven worden over de redenen hiervoor. 

09c Openstaande Actiepunten 

Een openstaand actiepunt is de stand van zaken met betrekking tot het bezoekerscentrum 
Leudal. Hierbij wordt gewag gemaakt van een ontwikkeling waarbij de gemeente niet meer 

iemand aanstelt om de vrijwilligers aan te sturen, maar dat de vrijwilligers zelf in enigerlei 
vorm een verband aangaan, bijvoorbeeld in een Stichting, die dan werkzaamheden verricht ten 
gunste van het bezoekerscentrum of het nabij gelegen restaurant. Gesprekken hierover zijn 

gaande, en de portefeuillehouder verwacht een raadsvoorstel te kunnen voorleggen in het 
najaar 2014. 

10 Ter afsluiting 

10a Mededelingen 

De heer van den Beuken meldt dat er positieve gesprekken zijn gevoerd met de vrijwilligers 
van de huiskamerprojecten en Synthese. De huiskamerprojecten kunnen  ook na 1 juli 

doorgang vinden, met waar nodig ondersteuning van Synthese. 
10b Rondvraag 

De heer Verheul: wat is de stand van zaken met betrekking tot de buitenlocaties voor de 

jongeren, de Jops en de activiteitencentra. 
Antw.: Er is met Synthese en met het Jongerenwerk gesproken vóór 1 juli wordt een overleg 

gepland en bezien wat de mogelijkheden zijn. 
De heer Verheul: In hoeverre is een convenant met betrekking tot het jongerenwelzijn al in 
een definitief stadium. 

Antw.: Er is vandaag overleg geweest, een convenant is nodig, men is nog zoekende naar de 
ruimte. 
De heer Verheul: Hij heeft gehoord dat de heer Jos Zuidgeest een opdracht is aangeboden op 

het gebied van Sociaal, wat is die opdracht, en welke deskundigheid ontbreekt dan bij het 
ambtelijk apparaat waardoor die inhuur nodig zou zijn. 

De voorzitter antwoordt dat hij deze vraag schriftelijk moet indienen, het is geen 
aangelegenheid van deze commissie. De heer van den Beuken antwoord dat hem dit onbekend 
is.  

De heer Raemakers: kan het jongerenbeleidsplan van de Taskforce geagendeerd worden voor 
de commissie. 

Antw: wordt opgenomen in de planning.  
12 Sluiting 

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter om 21:50 uur de vergadering en bedankt 

iedereen voor de inbreng en de prettige wijze van vergaderen. 
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